
Rondvraag voor commissie RGW 
 
Geacht college van Gedeputeerde Staten, 
 
In de provincie Utrecht zijn we in samenwerking aan de slag om stikstofdepositie omlaag te krijgen, 
de natuur te versterken en de boeren een goed toekomstperspectief te bieden. Dat doen we met 
veel partijen samen, constructief en met inachtneming van alle belangen. 
Op 28 januari 2021, is in de Volkskrant gepubliceerd ("Boeren zonder natuurvergunning moeten uit 
de kast"), dat door de Raad van State een uitspraak is gedaan over de openbaarheid van gegevens 
over boerenbedrijven die sinds het ongeldig verklaren van het PAS geen geldige vergunning voor hun 
stikstofuitstoot hebben. Deze uitspraak verontrust ons. Het zou voor heel Nederland gaan om 3500 
bedrijven waarvan de naam/adres-gegevens nu in openbaarheid zouden kunnen komen. Deze 
bedrijven handelden te goeder trouw, en hebben hun activiteiten gemeld onder de destijds geldende 
regels.  
 
Wij vinden het van groot belang dat tenminste in Utrecht constructief verder gewerkt wordt aan een 
gezamenlijke aanpak van de stikstofdepositie. Het kan niet de bedoeling zijn dat individuele 
boerenbedrijven nu onder een vergrootglas komen te liggen. Tegen die achtergrond verzoeken we 
het college om antwoord op de volgende vragen: 

1. Is bij het college bekend hoeveel boerenbedrijven in Utrecht sinds de stikstofuitspraak van 
2019 hun activiteiten uitvoeren op basis van een melding die nog moet worden omgezet in 
een vergunning? 

2. Wat kan de provincie er aan doen om te voorkomen dat de betrokken bedrijven onder druk 
gezet worden? 
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